

# 居民聯絡大使 招募計劃

## Recruitment of Resident Liaison Ambassadors

“ 想改善大廈的清潔、保安及消防安全問題？  
Do you want to improve the cleanliness, security and fire safety of your building?

擔任居民聯絡大使，可參與大廈管理，接受樓宇管理基礎知識訓練，參加有關樓宇安全的活動，並與其他居民交流管理樓宇的心得。

As a Resident Liaison Ambassador, you will take part in building management, receive basic training on building management, participate in building safety activities, and share your experience in building management with others.

“ 誠邀 Invitation :

樓齡三十年或以上而沒有任何管理組織的大廈的業主或居民，如年滿十八歲，均可登記成為居民聯絡大使。

Owners or residents aged 18 years or above, who live in buildings aged 30 years or above and without any form of management, are invited to sign up as Resident Liaison Ambassadors.

“ 參加辦法 Registration :

請填妥登記表格，送交所屬地區的民政事務處大廈管理聯絡小組。

Please complete and return the registration form to the District Building Management Liaison Teams of the respective District Offices.

索取 / 下載居民聯絡大使登記表格

Registration forms are available from :

各區民政事務處的民政諮詢中心  
Home Affairs Enquiry Centres of District Offices

民政事務總署大廈管理專題網站：  
Home Affairs Department's dedicated website on building management  
[www.buildingmgmt.gov.hk](http://www.buildingmgmt.gov.hk)



查詢電話  
Enquiry Telephone No. : **2835 2500**

